

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in South Africa, 10 Reasons to Visit South Africa :

South Africa is a tourism country that constitutes a significant part of the income of the country. The top five overseas countries with the largest number of tourists visiting South Africa are the United States, Britain, Germany, the Netherlands and France. South Africa is visited by 15 million tourists in 2015 and is one of the most visited countries of the African continent. The country is defined as the modern face of the African continent. Here you will witness that the rich and the poor are separated by a certain line.

1. Pilanesberg National Park :



Pilanesberg National Park is Africa's second largest national park with a population of 4.5 million, the largest city in the Republic of South Africa and a few kilometers from the Sun City region of Johannesburg, the third largest city in Africa. The location is truly tremendous and offers numerous animal life spaces in its own right. Founded in 1979, this park is visited by many people every year. In this park you can safari among wild animals.

2. Kruger National Park :



Kruger National Park is Africa's largest National Park. Located in South Africa, this park has many species of animals. You should definitely choose this park for safari. You will come here and see the animals that you have not seen in your life, even the ones you do not even know.

3. Soweto :



Soweto, known as the rebellion district, is worth seeing. Nobel Peace Prize leaders such as Nelson Mandela and Desmond Tutu lived in this neighborhood. The houses they live in today serve as museums. The Race Discrimination Museum and the Regina Mundi Church attract tourists in particular.

4. Muizenberg :



Muizenberg is a coastal city in Cape Town, South Africa. It is 20 km long and has a long and thin beach. Table Mountain National Park is the highest mountain in the city. If you come here, be sure to visit this park.

5. Port Elizabeth :



The city, which extends for 16 km around Algoa Bay, has become an important port city due to its location. This city was founded by British immigrants in 1820. It is an important tourist city with a population of about 1.5 million and attracts a large number of visitors throughout the year. If you come here, you can visit attractions such as Kragga Kamma Game Park, The Red Location Museum, South African Air Force Museum and Baakens Valley.

6. Johannesburg :



South Africa's largest city and the third largest in the African continent. Country is culture, industry and trade city. In the winter months of our country you can go here and go to the sea and lie on the wonderful beaches. When you go here you can visit attractions such as Gold Reef City, Johannesburg Botanical Garden, Sterkfontein Caves.

7. Pretoria :



Pretoria is one of the three capitals of South Africa. This capital is used more as a management center. For this reason, execution is known as the capital. The city symbol is Jakaranda trees. For this reason it is also known as Jakarta City. Another symbol is the Cullinan Apple, the star of Africa. Here again you can visit botanical gardens, museums and conservation areas.

8. Durban :



Situated on the coast of the Indian Ocean, Durban is the second largest city in the Republic of South Africa. Today, the country's industry, tourism and trade is the city. Especially Durban Harbor is the busiest port of the country. This city was officially established in 1835.

9. Cape Town :



Cape Town is the legislative capital of South Africa. It is one of the cities you should see before you die in the world. In every season of the year you can come here and enjoy a great holiday. Go to the Cape of Good Hope, where many ancestors, whales, dolphins and penguins live, and enjoy the natural life, or visit Robben Island and Table Mountain. You can also browse botanical gardens, museums, or other historic sites.

10. Bloemfontein :



Bloemfontein, located on the shores of the Orange River, is the judiciary capital of South Africa. There are many flowers here. Every year a rose festival is held. For this reason, it is also known as "Rose City". If you come here, visit the museums and botanical garden.

TR

Güney Afrika'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden

Güney Afrika, ülke gelirinin önemli bir bölümünü oluşturan bir turizm ülkesidir. Güney Afrika'yı ziyaret eden en fazla turist sayısına sahip ilk beş denizaşırı ülke Amerika Birleşik Devletleri, İngiltere, Almanya, Hollanda ve Fransa'dır. 2015 yılında 15 milyon turist tarafından ziyaret edilen Güney Afrika, Afrika kıtasının en çok ziyaret edilen ülkelerinden biridir. Ülke, Afrika kıtasının modern yüzü olarak tanımlanıyor. Burada zengin ve fakirin belli bir çizgiyle ayrıldığına şahit olacaksınız.

1- Pilanesberg Ulusal Parkı :

Pilanesberg Ulusal Parkı 4.5 milyon nüfusu ile Afrika'nın en büyük ikinci milli parkı, Güney Afrika Cumhuriyeti'nin en büyük şehri ve Afrika'nın üçüncü büyük şehri Johannesburg'un Sun City bölgesinden birkaç kilometre uzakta. Konum gerçekten muazzam ve başlı başına sayısız hayvan yaşam alanı sunuyor. 1979 yılında kurulan bu park her yıl birçok kişi tarafından ziyaret edilmektedir. Bu parkta vahşi hayvanlar arasında safari yapabilirsiniz.

2- Kruger Ulusal Parkı :

Kruger Ulusal Parkı, Afrika'nın en büyük Ulusal Parkıdır. Güney Afrika'da bulunan bu parkta birçok hayvan türü bulunuyor. Safari için kesinlikle bu parkı seçmelisiniz. Buraya gelip hayatınızda görmediğiniz, hatta tanımadığınız hayvanları bile göreceksiniz.

3- Soweto :

İsyan mahallesi olarak bilinen Soweto görülmeye değer. Nelson Mandela ve Desmond Tutu gibi Nobel Barış Ödülü liderleri bu mahallede yaşıyordu. Bugün yaşadıkları evler müze olarak hizmet veriyor. Irk Ayrımcılığı Müzesi ve Regina Mundi Kilisesi özellikle turistleri cezbetmektedir.

4- Muizenberg :

Muizenberg, Güney Afrika'nın Cape Town bölgesinde bir sahil şehridir. 20 km uzunluğunda olup uzun ve ince bir kumsala sahiptir. Masa Dağı Milli Parkı, şehrin en yüksek dağıdır. Buraya yolunuz düşerse bu parkı mutlaka ziyaret edin.

5- Liman Elizabeth :

Algoa Körfezi çevresinde 16 km boyunca uzanan şehir, konumu nedeniyle önemli bir liman kenti haline gelmiştir. Bu şehir 1820 yılında İngiliz göçmenler tarafından kurulmuştur. Yaklaşık 1,5 milyonluk nüfusu ile önemli bir turizm şehridir ve yıl boyunca çok sayıda ziyaretçi çekmektedir. Buraya gelerseniz Kragga Kamma Game Park, The Red Location Müzesi, Güney Afrika Hava Kuvvetleri Müzesi ve Baakens Vadisi gibi turistik yerleri ziyaret edebilirsiniz.

6- Johannesburg :

Güney Afrika'nın en büyük şehri ve Afrika kıtasının üçüncü büyük şehri. Ülke kültür, sanayi ve ticaret şehridir. Ülkemizin kış aylarında buraya gidip denize girip harika kumsallarda uzanabilirsiniz. Buraya gittiğinizde Gold Reef City, Johannesburg Botanik Bahçesi, Sterkfontein Mağaraları gibi turistik yerleri ziyaret edebilirsiniz.

7- Pretoria :

Pretoria, Güney Afrika'nın üç başkentinden biridir. Bu sermaye daha çok yönetim merkezi olarak kullanılmaktadır. Bu nedenle infaz, sermaye olarak bilinir. Şehir sembolü Jakaranda ağaçlarıdır.

Bu nedenle Jakarta Şehri olarak da bilinir. Diğer bir sembol ise Afrika'nın yıldızı Cullinan Apple'dır. Burada yine botanik bahçelerini, müzeleri ve koruma alanlarını ziyaret edebilirsiniz.

8- Duran:

Hint Okyanusu kıyısında yer alan Durban, Güney Afrika Cumhuriyeti'nin ikinci büyük şehridir. Bugün ülkenin sanayisi, turizmi ve ticareti kenttir.

Özellikle Durban Limanı ülkenin en işlek limanıdır. Bu şehir resmi olarak 1835 yılında kurulmuştur.

9- Cape Town :

Cape Town, Güney Afrika'nın yasama başkentidir. Dünyada ölmeden önce görmeniz gereken şehirlerden biridir. Yılın her mevsiminde buraya gelebilir ve harika bir tatilin tadını çıkarabilirsiniz. Pek çok ata, balina, yunus ve penguenin yaşadığı Ümit Burnu'na giderek doğal hayatın tadını çıkarın ya da Robben Adası ve Masa Dağı'nı ziyaret edin. Ayrıca botanik bahçelerine, müzelere veya diğer tarihi yerlere de göz atabilirsiniz.

10- Bloemfontein :

Orange Nehri kıyısında yer alan Bloemfontein, Güney Afrika'nın yargı başkentidir. Burada birçok çiçek var. Her yıl bir gül festivali düzenlenmektedir. Bu nedenle "Gül Şehri" olarak da bilinir. Buraya gelerseniz müzeleri ve botanik bahçesini ziyaret edin.

10 أسباب لزيارة جنوب إفريقيا

جنوب إفريقيا هي دولة سياحية تشكل جزءًا كبيرًا من دخل البلاد. أكبر خمس دول في الخارج مع أكبر عدد من السياح الذين يزورون جنوب إفريقيا هي الولايات المتحدة وبريطانيا وألمانيا وهولندا وفرنسا. زار جنوب إفريقيا 15 مليون سائح في عام 2015 وهي واحدة من أكثر الدول زيارة في القارة الأفريقية. يُعرّف البلد بأنه الوجه الحديث للقارة الأفريقية. هنا ستشهد أن الغني والفقير يفصل بينهما خط معين.

1- منتزه بيلانيسبيرج الوطني :

تعد حديقة بيلانيسبيرج الوطنية ثاني أكبر حديقة وطنية في إفريقيا ويبلغ عدد سكانها 4.5 مليون نسمة ، وهي أكبر مدينة في جمهورية جنوب إفريقيا وعلى بعد بضعة كيلومترات من منطقة صن سيتي في جوهانسبرج ، ثالث أكبر مدينة في إفريقيا. الموقع هائل حقًا ويوفر العديد من مساحات الحياة الحيوانية في حد ذاته. تأسست هذه الحديقة عام 1979 ، وي زورها العديد من الأشخاص كل عام. في هذه الحديقة يمكنك رحلات السفاري بين الحيوانات البرية.

2- حديقة كروجر الوطنية :

تعد حديقة كروجر الوطنية أكبر منتزه وطني في إفريقيا. تقع هذه الحديقة في جنوب إفريقيا ، وتضم العديد من أنواع الحيوانات. يجب عليك بالتأكيد اختيار هذه الحديقة لرحلات السفاري. ستأتي إلى هنا لترى الحيوانات التي لم ترها في حياتك ، حتى تلك التي لا تعرفها حتى.

3- سويتو :

سويتو ، المعروفة باسم منطقة التمرد ، تستحق المشاهدة. عاش قادة جائزة نوبل للسلام مثل نيلسون مانديلا وديزموند توتو في هذا الحي. المنازل التي يعيشون فيها اليوم بمثابة متاحف. يجذب متحف التمييز العنصري وكنيسة ريجينا موندي السياح على وجه الخصوص.

4- مويزنبرغ :

Muizenberg هي مدينة ساحلية في كيب تاون ، جنوب إفريقيا. يبلغ طولها 20 كم ولها شاطئ طويل ورقيق. حديقة جبل الطاولة الوطنية هي أعلى جبل في المدينة. إذا أتيت إلى هنا ، فتأكد من زيارة هذه الحديقة.

5- بورت إليزابيث :

أصبحت المدينة ، التي تمتد لمسافة 16 كم حول خليج ألجوا ، مدينة ساحلية مهمة بسبب موقعها. تأسست هذه المدينة من قبل المهاجرين البريطانيين في عام 1820. إنها مدينة سياحية مهمة يبلغ عدد سكانها حوالي 1.5 مليون نسمة وتستقطب عددًا كبيرًا من الزوار على مدار العام. إذا أتيت إلى هنا ، يمكنك زيارة مناطق الجذب مثل Kragga Kamma Game Park ومتحف The Red Location ومتحف القوات الجوية بجنوب إفريقيا ووادي Baakens.

6- جوهانسبرغ :

أكبر مدينة في جنوب إفريقيا وثالث أكبر مدينة في القارة الأفريقية. البلد مدينة الثقافة والصناعة والتجارة. في أشهر الشتاء في بلدنا يمكنك الذهاب إلى هنا والذهاب إلى البحر والاستلقاء على الشواطئ الرائعة. عندما تذهب إلى هنا يمكنك زيارة مناطق الجذب مثل مدينة جولد ريف ، وحديقة جوهانسبرج النباتية ، وكهوف ستيركفونتين.

7- بريتوريا :

بريتوريا هي واحدة من ثلاث عواصم في جنوب إفريقيا. يستخدم هذا رأس المال أكثر كمركز إدارة. لهذا السبب يعرف الإعدام بالعاصمة. رمز المدينة هو أشجار جاكراندا. لهذا السبب تُعرف أيضًا باسم مدينة جاكرا. رمز آخر هو Cullinan Apple ، نجم إفريقيا. هنا مرة أخرى يمكنك زيارة الحدائق النباتية والمتاحف والمناطق المحمية.

8- ديربان :

تقع ديربان على ساحل المحيط الهندي ، وهي ثاني أكبر مدينة في جمهورية جنوب إفريقيا. اليوم ، الصناعة والسياحة والتجارة في البلاد هي المدينة. ميناء ديربان على وجه الخصوص هو أكثر الموانئ ازدهارًا في البلاد. تأسست هذه المدينة رسميًا في عام 1835.

9- كيب تاون :

كيب تاون هي العاصمة التشريعية لجنوب إفريقيا. إنها إحدى المدن التي يجب أن تراها قبل أن تموت في العالم. في كل موسم من السنة ، يمكنك المجيء إلى هنا والاستمتاع بعطلة رائعة. اذهب إلى رأس الرجاء الصالح ، حيث يعيش العديد من الأجداد والحيتان والدلافين وطيور البطريق ، واستمتع بالحياة الطبيعية ، أو قم بزيارة جزيرة روبن وجبل تيبل. يمكنك أيضًا تصفح الحدائق النباتية أو المتاحف أو المواقع التاريخية الأخرى.

10- بلومفونتين :

بلومفونتين ، الواقعة على ضفاف نهر أورانج ، هي العاصمة القضائية لجنوب إفريقيا. يوجد العديد من الزهور هنا. كل عام يقام مهرجان الورود. لهذا السبب ، تُعرف أيضًا باسم "مدينة الورود". إذا أتيت إلى هنا ، فتفضل بزيارة المتاحف والحديقة النباتية.